




 


 


 
  


 


   


  


 


 


(Tekst conceptreactie Dalfser gemeentebestuur op 
voorkeursalternatief provincie N340) 


opmerkingen vanuit B&W zijn verwerkt 
 


Gedeputeerde Staten  


t.a.v. mevrouw J.M. von Oerthel (1C)  


EDO nummer 1331642 


Postbus 10078 


8000 GB Zwolle. 
 
Geachte Staten,  
 
Op 14 september 2010 hebben uw Staten het voorkeursalternatief voor de inrichting van de N340/N48 
aangegeven. Provinciale Staten (PS) hebben op woensdag 10 november 2010 ingestemd met het ter 
inzage leggen van de Planstudie BesluitMER, inclusief dit voorkeursalternatief. De gedetailleerde 
uitwerking van het voorkeursalternatief krijgt vorm in het provinciaal inpassingsplan.  
U legt de Planstudie BesluitMER en het voorontwerp provinciaal inpassingsplan (PIP) vanaf eind januari ter 
inzage. Via deze inspraakreactie geven wij onze visie op uw plannen.  
 


Algemeen 
Wij complimenteren u met de manier waarop het voorliggende voorkeursalternatief en het voorontwerp PIP 
tot stand zijn gekomen. De door u gekozen communicatievorm is in onze ogen zeer effectief geweest. U 
heeft ervoor gezorgd dat ook in het geval van tegenstrijdige belangen het gesprek mogelijk bleef. Dit komt 
een vlotte besluitvorming ten goede, wat in het belang is van alle betrokkenen. Voor met name de 
aanwonenden is het belangrijk zo snel mogelijk duidelijkheid te krijgen over de gevolgen van de plannen 
voor hun persoonlijke situatie. 
 
Het voorkeursalternatief dat GS voor de N340 hebben gepresenteerd, past op hoofdlijnen goed bij de visie 
die het college van de gemeente Dalfsen op de opwaardering van de Hessenweg heeft. U heeft de 
opmerkingen die namens de gemeente in project- en stuurgroep zijn ingebracht serieus opgepakt. De 
volledige aansluiting bij de Ankummerdijk (in plaats van een halve), de toeleidende route via de parallelweg 
vanaf de Leemculeweg (in plaats van een nieuwe ontsluitingsweg) en de verhoogde N340 bij kruispunt 
Driessen (onderliggende wegen blijven op maaiveld) zijn daarvan sprekende voorbeelden. Wij zijn 
daarnaast blij met de mogelijkheid die straks ontstaat voor een verkeersluwe fietsverbinding naar Zwolle. 
Dit is winst voor de veiligheid van de grote aantallen fietsende scholieren op die route.  
Ook voor de meeste andere punten is de onderbouwing van de keuzes voldoende om ze aan de Dalfser 
burgers uit te kunnen leggen. Wij merken wel dat het hier en daar nog ontbreekt aan vertrouwen dat op de 
N340 na de Koesteeg - ook in de toekomst - twee rijbanen voldoende zijn. De vrees bestaat dat hier alsnog 
vier rijstroken worden aangelegd, omdat u vanaf dit punt het profiel met brede middenbermen hanteert. Dat 
de reden hiervoor niet een toekomstige verbreding is, kunt u wellicht nog wat duidelijker aanzetten. 
Wij vinden het belangrijk dat verkeer dat niet van de N340 gebruik maakt (= plaatselijk langzaam- en 
snelverkeer) zowel de gemeentelijke wegen als de provinciale parallelwegen veilig kan blijven gebruiken. 
Belangrijk pluspunt vinden wij daarom, dat het volgens uw berekeningen op veel gemeentelijke wegen 
rustiger wordt na aanleg van de nieuwe N340. Ook de berekende intensiteiten op de parallelwegen vallen 
ons alleszins mee. 
 







 


 


 
  


 


   


  


 


 


Gerekend vanuit het algemeen belang van de gebruikers van de weg kan Dalfsen tevreden zijn. Dat neemt 
niet weg dat de gevolgen van de plannen op individueel niveau heel anders gevoeld kunnen worden.  
Binnen de grenzen van de gemeente Dalfsen hebben meer dan twintig gezinnen te horen gekregen dat 
hun woning afgebroken moet worden voor de uitbreiding van de weg. Dit is een ingrijpende boodschap, in 
de eerste plaats voor hen. Op sociaal vlak kan het zelfs voor de hele buurt waarin woningen verdwijnen 
een behoorlijke aderlating zijn. 
Dit aspect raakt de gemeente Dalfsen zwaar. Wij willen betrokkenen waar mogelijk helpen een positieve 
invulling te geven aan de veranderde situatie en rekenen op dezelfde houding van uw kant. 
 
Terug naar onze inspraakreactie. Die is opgebouwd uit een algemeen deel, gevolgd door een reactie op 
Planstudie/BesluitMER en voorkeursalternatief, waarna wij aandachtspunten uit het Voorontwerp PIP 
belichten. In de bijlage hebben wij enkele nadere (detail)opmerkingen op beide plannen opgenomen. 
Wij hopen dat u met de aspecten die wij aandragen uit de voeten kunt. Waar nodig zijn wij uiteraard bereid 
een nadere toelichting te geven.  
 
 
 







 


 


 
  


 


   


  


 


 


Reactie op Planstudie/BesluitMER en voorkeursalternatief 
 
Over de onderdelen Natuur en landschap, Geluid, luchtkwaliteit en bodem en het onderdeel Water hebben 
wij enkele (detail)opmerkingen. U vindt die opmerkingen in een bijlage bij deze brief.  
 
 


Aandachtspunten voorkeursalternatief 
 
Het voorkeursalternatief vraagt wat ons betreft nadere aandacht op de volgende punten: 
 
 
 


1.Fasering 


2. Onzekerheid kosten, in het bijzonder die van de aansluiting A28 


3. Openbaar vervoer 


4. Onderliggend wegennet – met name Koesteeg 


5. Kosten (recreatieve) fietsbewegwijzering 


6. Vrijliggende fietsvoorziening bij Ankum 


7. Fietsers richting Dedemsweg – oversteken bij rotonde in plaats van bij aansluiting parallelweg 


8. Mennistensteeg – verkeersluw houden 


9. Bestemming verlegde deel N340 tussen dorp Oudleusen zuidkant en nieuwe N340 


10. Uitwijkroutes hulpdiensten, met name Stouwe-Hessenweg-west en Leemculeweg 


 
 
Daarnaast komt in de volgende fase de vraag aan bod op welke manier de huidige Hessenweg tussen 
Ankummerdijk en de gemeentegrens afgewaardeerd wordt en overgedragen aan de gemeente. 
Ook de landschappelijke inpassing verdient nadere aandacht. 
 
Toelichting 
 
Ad 1. Fasering 
 
In het voortraject heeft het Dalfser gemeentebestuur aangegeven dat een gefaseerde aanpak de voorkeur 
heeft, waarbij de grootste knelpunten (zoals het deel Ankummerdijk – Hessenpoort, inclusief het spoor) het 
eerst aangepakt worden. Op die manier komt er het snelst een eind aan de huidige congestieproblematiek. 
In het GS-voorstel is zo’n faseringsvoorstel niet terug te vinden. 
 
Vraag: wordt er rekening gehouden met een dergelijke fasering en kunt u ons inzicht geven in het 
realisatietempo? 
 
Ad 2. Onzekerheid kosten 
 
De kostenraming is opgelopen naar 250 miljoen. Het meenemen van de aansluiting A28 levert meer 
financiële druk op, evenals de aansluiting bij de N348, die in vergelijking met de situatie tijdens het 
voortraject forser is geworden, omdat deze weg definitief de typering stroomweg heeft gekregen in de 
Omgevingsvisie.  
Er is geen zekerheid over het bijeen brengen van dit geld. Hierdoor zou de situatie kunnen ontstaan dat er 
een opgewaardeerde N340 ligt, die verkeer aantrekt dat vervolgens voor de aansluiting met de A 28 in de 







 


 


 
  


 


   


  


 


 


file staat. Dit is een ongewenste situatie, die de provincie kan voorkomen door vooraf zekerheid over de 
financiering te realiseren. 
Inzicht in de verdeling van de verschillende kostenposten is voor ons gewenst. Wij zijn uiteraard benieuwd 
waar een bijdrage van de gemeente verwacht wordt en hoe hoog die bijdrage dan moet zijn. Hierbij denken 
we niet alleen aan eenmalige investeringen, maar ook aan kosten voor bijvoorbeeld onderhoud van 
gemeentelijke wegvakken, die door de opwaardering van de N340 aangepast moeten worden. Ook zal het 
nodig zijn het gemeentelijk milieumodel aan te passen – een ander voorbeeld van kosten waarover geen 
duidelijkheid bestaat. Verder kan het voorkomen dat bij bedrijfsbeëindiging op een bepaalde locatie 
vanwege milieuvergunningen bodemonderzoeken nodig zijn, die ook door iemand bekostigd moeten 
worden.  
In de stuurgroep hebben wij daarnaast meermalen aandacht gevraagd voor de kosten voor dit project die 
indirect bij de gemeente Dalfsen terecht komen. Hieronder vallen bijvoorbeeld de kosten die onze 
ambtelijke organisatie voor dit project maakt.  
Op basis van het voorontwerp PIP moeten 26 woningen in de gemeente Dalfsen wijken en dat gegeven 
vergt een aanzienlijke tijdsinspanning vanuit ons ambtelijk apparaat. Hier kunnen nog planologische- en 
vergunningsprocedures voor het afwaarderen van de Hessenweg tussen de gemeentegrens van Zwolle en 
Ankum bij komen, evenals andere planologische regelingen voor bijvoorbeeld bos- en natuurcompensatie. 
Dit geeft een extra druk op onze ambtelijke organisatie bovenop de reguliere werkzaamheden. 
 
Voorstel: zorg vooraf voor zekerheid over de financiering en voor een overzicht van alle eenmalige, 
structurele en indirecte kosten. Geef tijdig inzicht in de verdeling van die kosten, daar waar een bijdrage 
van de gemeente Dalfsen wordt verwacht. 
 
Ad 3. Openbaar vervoer 
 
In de stuurgroep is door wethouder Goldsteen namens Dalfsen voorgesteld dat openbaar vervoer ingezet 
zou kunnen worden tijdens de werkzaamheden aan de N340. Hiermee zouden filevorming, omrijden en 
vertraging voor de dagelijkse gebruikers (automobilisten) van de N340 voorkomen of verminderd kunnen 
worden. Dit voorstel is positief ontvangen. 
De inzet van openbaar vervoer hoeft echter niet beperkt te blijven tot de aanlegfase. De stroomweg N340 
kan een prima aanleiding zijn om een rechtstreekse busverbinding tussen Ommen en Zwolle-Hessenpoort 
te realiseren. Op dit moment bestaat er tussen Dalfsen en Zwolle-Hessenpoort geen lijndienst. De lijn 
vanuit Ommen bereikt via Dalfsen-Hoonhorst-Wythmen via de zuidkant Zwolle. 
Als de N340 door zoveel automobilisten als hoofdverbinding wordt gekozen, moet het ook voor het 
openbaar vervoer een aantrekkelijke route kunnen zijn. 
 
Voorstel: zet openbaar vervoer in tijdens de aanlegfase en onderzoek of ook na realisatie een directe 
busverbinding tussen Ommen en Zwolle-Hessenpoort via de nieuwe N340 mogelijk is. 
 
Ad 4. Onderliggend wegennet 
 
Uit uw berekeningen met een verkeersmodel blijkt dat het op veel gemeentelijke wegvakken rustiger wordt 
dan het nu is. Dat zien wij als een belangrijk pluspunt van de nieuwe N340. 
Aandachtspunt is de Koesteeg, waar het verkeersaanbod bijna verdubbelt. Hoewel deze route als 
gebiedsontsluitingsweg is uitgevoerd, zal zo’n toename duidelijk merkbaar zijn. Wij vragen ons af of die 
toename om fysieke aanpassingen vraagt. Is bijvoorbeeld de aansluiting met de Engellandweg in de 
huidige vorm te handhaven, of is de aanleg van een rotonde gewenst? Verder is volgens het geluidsrapport 
op dit deel van de Koesteeg een geluidwerende deklaag nodig. Over de verantwoordelijkheid voor aanleg 
en onderhoud hiervan missen wij heldere afspraken. 
 







 


 


 
  


 


   


  


 


 


In mindere mate zijn ook de Cubbinghesteeg, Ankummerdijk, Maneweg en Oosterkampen aandachtspunt. 
Ook op andere routes willen we voorkomen dat sluipverkeer het onderliggend wegennet teveel gaat 
gebruiken. Daarnaast blijven wij enige zorg houden over het gebruik van parallelwegen door breed 
landbouwverkeer, in combinatie met kwetsbare verkeersdeelnemers als fietsende scholieren. 
Landbouwverkeer heeft immers - met name vanaf de aansluiting Dedemsweg – weinig 
kruisingsmogelijkheden, waardoor ten opzichte van de huidige situatie meer kilometers over het 
onderliggend wegennet afgelegd moeten worden. 
 
Op dit moment lijken de berekende (absolute) intensiteiten niet noodzakelijkerwijs tot aanpassingen te 
leiden. Uitzondering is de Leemculeweg tussen Engellandweg en parallelweg N340, omdat hier een nieuw 
stuk weg aangelegd moet worden.  
Wij vinden dat aanpassingen aan het onderliggend wegennet die voortvloeien uit de opwaardering van de 
N340 voor rekening van u als initiatiefnemer moeten komen. 
 
Ad 5. Kosten (fiets)bewegwijzering 
  
Door het wegvallen van oversteekmogelijkheden zullen enkele fietsroutes met bijbehorende 
bewegwijzering en fietsroutekaart(en) gewijzigd moeten worden. Daarnaast zal ook de recreatieve 
objectbewegwijzering gewijzigd moeten worden. De kosten hiervoor zouden door de initiatiefnemer moeten 
worden gedragen. 
 
Voorstel: laat ook indirecte kosten voor aanpassingen van het onderliggend wegennet waaronder ook 
aanpassing van  fietsinfrastructuur met bewijzering en routekaart(en) en recreatieve objectbewegwijzering, 
die voortvloeien uit de opwaardering van de N340, voor rekening van de provincie komen. 
  
 
Ad 6. Vrijliggende fietsvoorziening bij Ankum 
 
Aan de noordkant van de N340 bevindt zich bij Ankum een aantal huizen en voorzieningen, waaronder 
basisschool Sjaloom, die per fiets bereikbaar moet blijven. In het VKA is hiervoor een deels nieuwe 
parallelweg ingetekend. De parallelweg moet gemengd gebruikt worden.  
Deze parallelweg kent op korte afstand vrij veel erfaansluitingen, waaronder die van een 
landbouwmechanisatiebedrijf. In Ankum leeft de wens de fietsers op dit deel apart van het overige verkeer 
af te wikkelen. Op deze manier worden (auto- en landbouw)verkeer van en naar de erfaansluitingen van de 
fietsers gescheiden.  
Dalfsen kan die wens onderschrijven. Voor ons staat hierbij de veiligheid van het langzame verkeer voorop. 
Gevoelsmatig zou het aanleggen van een vrijliggend fietspad een goede oplossing kunnen zijn. Wij hebben 
hierbij wel enige zorg, omdat onderzoeken aantonen dat het aanleggen van een fietspad bij relatief veel 
erfaansluitingen voor fietsers juist minder veilig is dan het realiseren van een parallelweg. Dit nadeel is er 
wellicht niet als het fietspad tussen de parallelweg (met erfaansluitingen) en de nieuwe N340 komt te 
liggen, en/of als de afstand tussen erfaansluitingen en fietsroute groot genoeg wordt gemaakt. 
 
Uit de informele bijeenkomst die u op 1 december in Ankum heeft georganiseerd bleek dat ook de 
aspecten verblinding op de parallelweg door verkeer op de N340, het parkeren bij het Roode Hert en 
Sjaloom en de scherpe bocht in de fietstunnel als knelpunten worden ervaren. Met de opwaardering van de 
N340 kunnen deze punten wellicht meteen verbeterd worden. Wij denken vanuit onze verantwoordelijkheid 
als gemeente voor deze aspecten graag met u en de betrokkenen mee over oplossingen. 
 
Voorstel: realiseer bij Ankum veilige fietsmogelijkheden, bijvoorbeeld door een vrijliggend fietspad tussen 
de parallelweg en de nieuwe N340. Zorg vanwege de veiligheid voor de fietsers voor voldoende afstand 







 


 


 
  


 


   


  


 


 


tussen erfaansluiting en fietsvoorziening. Onderzoek verbetermogelijkheden voor de aspecten verblinding, 
parkeren Roode Hert en Sjaloom en de scherpe bocht in de fietstunnel. 
 
 
Ad 7. Oversteek fietsers van en naar Dedemsweg 
 
In het VKA steken de fietsers die vanaf het fietspad van de Koesteeg (oostzijde) naar het fietspad langs de 
Dedemsweg (westzijde) willen over bij de parallelweg. Op de parallelweg rijdt alle plaatselijke verkeer. Wij 
zien de fietsoversteek liever geïntegreerd met de rotonde. De uitwisseling met het overige verkeer gebeurt 
dan op een veiliger manier. 
 
Voorstel: integreer de fietsoversteek bij de Dedemsweg op een veilige manier met de rotonde.  
 
 
Ad 8. Aansluiting Oudleusen: Mennistensteeg verkeersluw houden en fietsers comfortabele oversteek 
bieden 
 
De Mennistensteeg is een smalle erftoegangsweg, die vooral voor recreatief- en utilitair fietsverkeer 
(scholieren) wordt gebruikt. Dalfsen wil dat graag zo houden. Het gebied tussen de N340 en de Vecht en 
de oude Vechtarm is cultuurhistorisch, recreatief en vanuit natuur heel waardevol.  
In het VKA fungeert het laatste deel van de Mennistensteeg als parallelweg richting de aansluiting op de 
N340. Dit tast het karakter van de Mennistensteeg en de omgeving aan. De gevolgen hiervan wil de 
gemeente zo veel mogelijk beperkt zien. Hiervoor is in het VKA een fietssluis ingetekend, maar het 
oostelijke deel van de Mennistensteeg moet wel degelijk het autoverkeer af gaan wikkelen.  
Bij de aansluiting bij de Maneweg even verderop fungeert de parallelweg als toeleidende weg naar de 
aansluiting. Wij vragen ons af of deze vorm ook voor de aansluiting de Stokte – Mennistensteeg in beeld te 
brengen is. De parallelweg loopt in dat geval gewoon door, zonder haakse afbuiging naar de 
Mennistensteeg. De nogal forse constructie uit het VKA kan wellicht op deze manier versimpeld worden, 
zodat de Mennistensteeg en de Stokte niet mee hoeven te draaien in de aan- en afvoer van N340-verkeer. 
 
Fietsers die de oost-westbeweging willen maken, moeten in het VKA hoe dan ook het talud op en af 
fietsen. Als ze vervolgens via de fietstunnel bij de Chinees de N340 willen kruisen moeten ze nogmaals 
omlaag en omhoog. Het overbruggen van een hoogteverschil is voor fietsers vaak bezwaarlijk. Wij hebben 
daarom nagedacht over de vraag of het mogelijk is minder ‘pieken en dalen’ voor de fietsers in te bouwen 
bij Oudleusen. 
De oplossing die Plaatselijk Belang Oudleusen voorstaat, namelijk een (half)verdiepte aanleg van de N340, 
zou dit probleem ineens oplossen.  
Een andere mogelijkheid zou kunnen zijn fietsers die de N340 bij het viaduct willen kruisen, een 
rechtstreekse verbinding te geven naar de Parallelstraat. Zodoende hoeven ze niet de hele slinger naar de 
rotonde bij Dennenkamp – Schoolstraat erbij te fietsen. Deze fietsers maken dan geen gebruik van de 
fietstunnel. 
Een andere optie zou kunnen zijn, dat de Mennistensteeg in ieder geval voor fietsers op maaiveldniveau 
aansluit op de Om de Landskroon. (De Mennistensteeg heeft oorspronkelijk ook die loop gehad).  
Fietsers kunnen dan vanaf de Om de Landskroon via de fietstunnel de N340 kruisen, zonder last te hebben 
van het talud bij het viaduct.  
 
Voorstel: zorg voor een verkeersluwe Mennistensteeg en de Stokte, door een fietssluis in de 
Mennistensteeg of door een aansluitvorm als bij de Maneweg (de parallelweg als toeleidende route) te 
kiezen. Onderzoek of de ‘pieken en dalen’ er voor de fietsers uitgehaald kunnen worden, bijvoorbeeld door 
een rechtstreekse verbinding vanaf het viaduct naar de Parallelstraat, of door een route op maaiveldniveau 







 


 


 
  


 


   


  


 


 


van en naar de fietstunnel. Ook een (half)verdiepte aanleg van de N340 ter hoogte van de aansluiting zou 
dit probleem oplossen. 
 
Ad 9. Bestemming tussen verlegde N340 en parallelstraat bij Oudleusen 
 
De vrijkomende ruimte door de verlegging van het profiel van de N340 richting het zuiden kan interessant 
zijn voor de dorpskern Oudleusen. Het geluidsrapport geeft aan dat geluidsschermen hier niet nodig zijn, 
omdat de N340 een geluidsarme deklaag krijgt. Dit vinden wij een belangrijke voorwaarde voor de 
leefbaarheid van het dorp, waar niet aan moet worden getornd. 
Op dit moment is op basis van het Dorpsontwikkelingsplan Oudleusen een werkgroep uit Oudleusen bezig 
verdere invulling te geven aan een “dorpsplein”. In deze plannen worden, op basis van een cultuur- en 
ruimtevoucher vanuit de provincie in samenwerking met Het Oversticht, ideeën gegeven voor de invulling 
van onder andere deze strook.  
Wij zien graag dat deze plannen door het PIP niet onmogelijk worden gemaakt. Wij verzoeken u in het 
ontwerp-PIP na overleg met deze werkgroep tot een passende bestemming van dit gebied te komen.  
 
 
Voorstel: geef het gebied tussen de verlegde N340 en de Parallelstraat bij Oudleusen een bestemming die 
gebruik door het dorp mogelijk maakt. Voorkom dat hier uitzichtbelemmerende geluidsschermen moeten 
worden geplaatst. 
 
Ad 10. Uitwijkroutes hulpdiensten 
 
Hulpdiensten moeten genoeg mogelijkheden hebben om de nieuwe N340 te bereiken. Met name bij de 
Stouwe-Hessenweg-west en bij de Leemculeweg is op de tekening niet goed te zien hoe in deze 
mogelijkheden wordt voorzien.  
 
Voorstel: realiseer voldoende op- en afritten voor hulpdiensten. 
 
Overdracht ‘oude’ Hessenweg 
 
Vanaf de Ankummerdijk gaat de nieuwe N340 een nieuw tracé volgen. De huidige Hessenweg wordt 
afgewaardeerd tot erftoegangsweg (60 km/uur). Deze weg zal door de provincie overgedragen worden aan 
de gemeenten Zwolle en Dalfsen.  
Wij gaan er van uit dat de provincie voor de afwaardering zorgt en dat wij geen kosten hoeven te maken 
voor het herinrichten van de weg. Hierbij horen ook de kosten voor de planologische procedure die 
noodzakelijk is om het nieuwe wegprofiel mogelijk te maken, evenals eventuele natuur/boscompensatie die 
buiten het PIP planologisch vastgelegd moet worden.  
 
Voorstel: zorg voor afwaardering van de oude N340 vóór overdracht naar de gemeente Dalfsen en overleg 
met ons over de verdere voorwaarden. 
  
 







 


 


 
  


 


   


  


 


 


 


Reactie onderdeel voorkeursalternatief samengevat 


 
Wordt er rekening gehouden met fasering en kunt u ons inzicht geven in het realisatietempo? 
 
Voorstel: zorg vooraf voor zekerheid over de financiering en voor een overzicht van alle eenmalige, 
structurele en indirecte kosten. Geef tijdig inzicht in de verdeling van die kosten, daar waar een 
bijdrage van de gemeente Dalfsen wordt verwacht. 
 
Voorstel: zet openbaar vervoer in tijdens de aanlegfase en onderzoek of ook na realisatie een directe 
busverbinding tussen Ommen en Zwolle-Hessenpoort via de nieuwe N340 mogelijk is. 
 
Voorstel: laat ook indirecte kosten voor aanpassingen van het onderliggend wegennet waaronder ook 
aanpassing van  fietsinfrastructuur met bewijzering en routekaart(en) en recreatieve 
objectbewegwijzering, die voortvloeien uit de opwaardering van de N340, voor rekening van de 
provincie komen. 
 
Voorstel: realiseer bij Ankum veilige fietsmogelijkheden, bijvoorbeeld door een vrijliggend fietspad 
tussen de parallelweg en de nieuwe N340. Zorg vanwege de veiligheid voor de fietsers voor voldoende 
afstand tussen erfaansluiting en fietsvoorziening. Onderzoek verbetermogelijkheden voor de aspecten 
verblinding, parkeren Roode Hert en Sjaloom en de scherpe bocht in de fietstunnel. 
 
 
Voorstel: integreer de fietsoversteek bij de Dedemsweg op een veilige manier met de rotonde. 


 
Voorstel: zorg voor een verkeersluwe Mennistensteeg en de Stokte, door een fietssluis in de 
Mennistensteeg of door een aansluitvorm als bij de Maneweg (de parallelweg als toeleidende route) te 
kiezen. Onderzoek of de ‘pieken en dalen’ er voor de fietsers uitgehaald kunnen worden, bijvoorbeeld 
door een rechtstreekse verbinding vanaf het viaduct naar de Parallelstraat, of door een route op 
maaiveldniveau van en naar de fietstunnel. Ook een (half)verdiepte aanleg van de N340 ter hoogte van 
de aansluiting zou dit probleem oplossen. 
 
Voorstel: geef het gebied tussen de verlegde N340 en de Parallelstraat bij Oudleusen een bestemming 
die gebruik door het dorp mogelijk maakt. 
 
Voorstel: realiseer voldoende op- en afritten voor hulpdiensten. 
 
Voorstel: zorg voor afwaardering van de oude N340 vóór overdracht naar de gemeente Dalfsen en 
overleg met ons over de verdere voorwaarden. 
 
 







 


 


 
  


 


   


  


 


 


Aandachtspunten Voorontwerp PIP 


 
Looptijd PIP 
In artikel 3.26 van de Wet Ruimtelijke Ordening is de bevoegdheid om voor plannen met een provinciaal 
belang een Provinciaal inpassingplan op te stellen geregeld. Hierbij is tevens opgenomen dat het voor de 
gemeenteraad gedurende maximaal 10 jaar is uitgesloten voor dit gebied een bestemmingsplan vast te 
stellen. Provinciale Staten zullen de termijn waarvoor deze bepaling geldt bij vaststelling van het PIP 
moeten aangeven.  
Wij willen graag weten welke periode Provinciale Staten hiervoor vast gaat leggen. Wij zien graag dat na 
realisatie van de opwaardering van de N340 de bevoegdheid tot het vaststellen van bestemmingsplannen 
voor dit gebied weer bij de gemeenteraad komt te liggen. Ook pleiten wij voor de mogelijkheid om, waar 
nodig, de bevoegdheid voor het vaststellen van een bestemmingsplan voor een specifiek perceel of deel 
weer bij de gemeenteraad te leggen, zelfs voordat de realisatie van de N340 is afgerond. Dit om 
onvoorziene lokale ontwikkelingen gedurende de looptijd van het PIP niet geheel onmogelijk te maken.  
 
Verkeersbestemming 
Wij constateren dat het PIP voornamelijk bestaat uit een breed geformuleerde bestemming Verkeer. Hierbij 
is alleen in de regels aangegeven dat de bestemming niet meer dan 2x2 doorgaande rijstroken mag 
bevatten, met uitzondering van het deel tussen Koesteeg en de N48. Hier zijn maximaal 2x1 doorgaande 
rijstroken toegestaan. 
Wij kunnen ons voorstellen dat u een grote flexibiliteit voor de aanleg van de weg wilt behouden, maar de 
op deze wijze omschreven verkeersbestemming, zonder bijvoorbeeld dwarsprofielen op te nemen, komt de 
rechtszekerheid voor omwonenden naar onze mening niet ten goede.   
Door het opnemen van verschillende dwarsprofielen kan met het PIP op een juiste en juridisch 
dichtgetimmerde wijze het wegontwerp op basis van het voorkeursalternatief vastgelegd worden. Het 
opnemen van dwarsprofielen is verder ook nuttig om de landschappelijke uitstraling van de weg in de 
verschillende deelgebieden, zoals aangegeven in de Landschappelijke Visie + Ontwerp, planologisch te 
waarborgen.  
 
Verder vragen wij ons af of er in het PIP geen definitie van ‘doorgaande rijstrook’ opgenomen moet 
worden. Ook missen wij in de verkeersbestemming de mogelijkheid om parallelwegen aan te leggen. 
 
Noodzaak sloopvergunningstelsel in PIP 
In artikel 3 en 5 is nu een verbod opgenomen om bouwwerken te slopen ten behoeve van de aanleg van 
de N340/N48, zonder een schriftelijke vergunning van Gedeputeerde Staten. Wij vragen ons af wat het 
doel van deze regeling is. Het PIP moet juist de aanleg van de N340 - en dus ook sloop ten behoeve van 
deze aanleg - mogelijk maken. Het is ons niet duidelijk waarom u hiervoor nog een extra vergunningstelsel 
in het plan op wilt nemen. 
 
Wijkers met een agrarische bestemming 
In het PIP zijn alle te amoveren woningen met een woonbestemming meegenomen. De 
woonbestemmingen op deze percelen zijn verwijderd. Percelen van wijkers met een agrarische 
bestemming (bouwperceel) zijn niet in het PIP meegenomen. Dit om het mogelijk te houden bij agrarische 
bedrijven de bedrijfsbebouwing zoveel mogelijk te behouden en de woning mogelijk op een andere locatie 
op hetzelfde bouwperceel te herbouwen. Dit is voor agrarische bedrijven ook een juiste werkwijze. Deze 
motivatie missen wij echter in de toelichting van het voorontwerp PIP. 
 
Ook bestaat er op dit moment een aantal als agrarisch bestemde bouwpercelen, waar feitelijk geen 
agrarisch bedrijf meer aanwezig is. Wij zouden graag zien dat deze percelen wel in het PIP mee worden 
genomen en dat de agrarische bouwmogelijkheden op deze percelen planologisch worden verwijderd. Op 







 


 


 
  


 


   


  


 


 


deze manier kunnen deze wijkers ook op de juiste wijze van de mogelijkheden van het wijkersbeleid 
gebruik maken.  
 
Planschade 
Wij missen in de toelichting een passage of er al dan niet een planschaderisicoanalyse is of wordt 
uitgevoerd. Omdat directe planschade wellicht nog een behoorlijke kostenpost kan zijn, lijkt zo’n analyse 
ons wel nuttig.  
Ook willen wij u in overweging geven op sommige punten in het PIP planschadebeperkende maatregelen 
mee te nemen. Er is in het PIP bijvoorbeeld een aantal bouwvlakken/bestemmingen die verkleind worden 
doordat er deels de bestemming Verkeer aan wordt toegekend. De oppervlakte van zo’n blok en de 
mogelijkheden om te bouwen bij een woning of bedrijf kunnen daardoor afnemen. Door in het PIP een 
verschuiving van het bouwvlak of de bestemming op te nemen kan dit misschien voorkomen worden.  
 
Bos- en natuurcompensatie 
Vanwege het extra ruimtebeslag van de opgewaardeerde N340 worden enkele bos- en natuurgebieden 
(EHS) doorsneden. U geeft in de toelichting van het PIP aan dat u dit gaat compenseren. De compensatie 
wordt echter nog niet in het PIP planologisch geregeld. U heeft aangegeven dit eventueel met convenanten 
en bestuursakkoorden te willen regelen voor zover u dit niet op uw eigen gronden realiseert.  
Wij zijn van mening dat de compensatie ook juridisch uitvoerbaar moet zijn en dat de gebieden die 
daarvoor worden aangewezen een passende bestemming dienen te krijgen. Dit zal bij de vaststelling van 
het PIP naar onze mening meegenomen moeten worden. Dit om de uitvoerbaarheid van de compensatie te 
garanderen. Als u er voor kiest om dit in afzonderlijke planologische procedures te regelen, moeten deze 
voor vaststelling van het PIP zijn afgerond. 
 
Verder is in de toelichting van het PIP aangegeven dat de EHS herbegrensd zal worden, zodat deze 
samenvalt met de grenzen van het PIP. Dit is naar onze mening onjuist, omdat het areaal en de 
samenhang van de EHS gegarandeerd moeten worden. De compensatiegronden voor EHS die nu  buiten 
de begrenzing van het PIP vallen zullen naar onze mening daarom ook meegenomen moeten worden in de 
beoogde herbegrenzing van de EHS. 
 
Doorsnijding bestemming ‘Verkooppunt van motorbrandstoffen’ (Tankstation Oudleusen) 
De bestemming van het tankstation nabij Oudleusen wordt door het PIP doorsneden. Dit leidt tot een 
planologisch onduidelijke situatie. Zo is niet helder welke bouwmogelijkheden gelden voor de afzonderlijke 
delen van deze bestemming. Hierdoor zou het zelfs zo kunnen zijn dat er een tweede verkooppunt 
gevestigd kan gaan worden. Dit lijkt ons juridisch en ruimtelijk niet wenselijk.  
Wij stellen daarom voor de bestemming ‘Verkooppunt van motorbrandstoffen’ op het deel dat nu niet 
bebouwd is (ten zuiden van de verkeersbestemming) in het PIP te vervangen door de agrarische 
bestemming. In ieder geval zou in het PIP geregeld moeten worden dat beide delen van het 
bestemmingsvlak aan elkaar gekoppeld zijn en dat door de splitsing geen extra bouwmogelijkheden 
ontstaan.  
 


Tot slot 
 
 
Wij wensen u succes met het verwerken van alle reacties die tijdens de inzagetermijn binnen komen en 
hopen dat met name de direct betrokkenen zo snel mogelijk helderheid krijgen over het vervolg. Hieraan 
leveren wij graag onze bijdrage.  
Datzelfde geldt voor het hoofddoel van het N340-project - het ook op langere termijn vlot en veilig 
afwikkelen van het verkeer op de N340.  
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Bijlage: nadere (detail)opmerkingen Planstudie/BesluitMER en 
voorontwerp PIP 


 
Natuur en landschap – Planstudie/BesluitMER 
 
Aanvullingen gearceerd. 
 
Pag 256 
EHS doelstelling provincie 2018: is deze niet achterhaald i.v.m. beperking van financiele middelen/ 
bezuinigingen Rijk? 
 
Pag 258 
Beleidsdoel EHS en RVZ in 2018 gereed: is dit nog reëel door ontbreken van financiele middelen? 
 
Pag 303 
Ruimte voor de Vecht: zijn de maatregelen op dit moment nog niet bekend? 
 
Pag 317 
Het plan onderscheidt in de omgeving van de N 340 het landschapstype Heideontginningen (ten noorden) 
en Essenlandschap (ten zuiden) en Vecht met uiterwaarden (ten zuidwesten en ten zuidoosten). 
 
Pag 317 
 
Heideontginningen 
Bestaande kwaliteiten zijn houtopstanden, openheid en waardevolle waterhuishouding in het 
westen. Voorgestelde maatregelen: 
• Versterken noord-zuid gerichte structuur van weg- en kavelgrensbeplanting (loodrecht op 
ontginningsassen); 
• Extensief beheer oevers en aanleg van poelen (lijnvormig); 
• Dunnen en verwijderen oost-west gerichte bomenrijen; 
• Herstel en aanleg erfbeplanting. 
 
Essenlandschap 
Bestaande kwaliteiten van het ‘essenlandschap’ zijn afwisseling open en besloten, biodiversiteit, 
houtopstanden en microreliëf. Voorgestelde maatregelen: 
• Ontwikkelen kleinschalige landschapsstructuur met erf-, steilrand-, weg- en kavelgrensbeplanting; 
* Ecologisch bermbeheer langs zandwegen en natuurlijk akkerrand beheer op essen; 
* Versterken biotoop vleermuizen, dassen en andere dieren; 
• Extensief beheer oevers en aanleg van poelen (vlakvormig); 
• Versterken herkenbaarheid historische Hessenweg; 
• Aanleg / herstel recreatieve paden/routes (bijvoorbeeld kerkpaden, boerenlandpaden). 
 
Vecht- en uiterwaarden 


• Ontwikkelen natte landschapselementen (aantakken/uitdiepen van oude meanders en kolken); 


• Kansen voor weidevogels en natuurlijke graslanden; 


• Beter beleefbaar maken van de Vecht; 


• Extensief beheer oevers, zone aanleg poelen; 


• Aan zuidoostkant het kleinschalige landschap verder ontwikkelen, stimuleren aanplant.  
 







 


 


 
  


 


   


  


 


 


Lijnen op de weg (van Ankummerdijk tot Oudleusen) 
De N 340 doorsnijdt hier aan de noordzijde een gebied waar de ontginningslijnen van de ‘Jonge heide- en 
broekontginning’ haaks op de N 340 uitkomen. Wij missen het vermelden van het essenlandschap aan de 
zuidzijde van de N340 - hier wordt niets over gezegd. 
 


 


 


Natuur en landschap – achtergronddocument Landschappelijke visie + Ontwerp 
Aanvullingen gearceerd. 
 


Pag 15 
Het plan onderscheidt in de omgeving van de N 340 het landschapstype Heideontginningen (ten noorden) 
en Essenlandschap (ten zuiden) en Vecht met uiterwaarden (ten zuidwesten en ten zuidoosten). 
 
Heideontginningen 
Bestaande kwaliteiten zijn houtopstanden, openheid en waardevolle waterhuishouding in het 
westen. Voorgestelde maatregelen: 
• Versterken noord-zuid gerichte structuur van weg- en kavelgrensbeplanting (loodrecht op 
ontginningsassen); 
• Extensief beheer oevers en aanleg van poelen (lijnvormig); 
• Dunnen en verwijderen oost-west gerichte bomenrijen; 
• Herstel en aanleg erfbeplanting. 
 
Essenlandschap 
Bestaande kwaliteiten van het ‘essenlandschap’ zijn afwisseling open en besloten, biodiversiteit, 
houtopstanden en microreliëf. Voorgestelde maatregelen: 
• Ontwikkelen kleinschalige landschapsstructuur met erf-, steilrand-, weg- en kavelgrensbeplanting; 
* Ecologisch bermbeheer langs zandwegen en natuurlijk akkerrand beheer op essen; 
* Versterken biotoop vleermuizen, dassen en andere dieren; 
• Extensief beheer oevers en aanleg van poelen (vlakvormig); 
• Versterken herkenbaarheid historische Hessenweg; 
• Aanleg / herstel recreatieve paden/routes (bijvoorbeeld kerkpaden, boerenlandpaden). 
 
Vecht- en uiterwaarden 


• Ontwikkelen natte landschapselementen (aantakken/uitdiepen van oude meanders en kolken); 


• Kansen voor weidevogels en natuurlijke graslanden; 


• Beter beleefbaar maken van de Vecht; 


• Extensief beheer oevers, zone aanleg poelen; 


• Aan zuidoostkant het kleinschalige landschap verder ontwikkelen, stimuleren aanplant.  
 
Pag. 39 
Lijnen op de weg 
(van Ankummerdijk tot Oudleusen) 
De N 340 doorsnijdt hier een gebied waar de ontginningslijnen van de Jonge Heide- en Broekontginning 
haaks op de N 340 uitkomen. De verkaveling is grootschalig en rationeel. De ontginningslijnen zijn veelal 
beplant 
waardoor ze dominant aanwezig zijn in het landschap. De erven die tussen de lijnen liggen zijn summier 
beplant. 
Verspreid liggen enkele dichte bosgebieden. 







 


 


 
  


 


   


  


 


 


Aan zuidzijde is een essenlandschap, hier wordt niets over gezegd!( zie ook de opmerking hieronder bij 
pag 286 over essenlandschap) 
 
Pag 75 
De N340 voert hier door twee verschillende landschappen. 
Het deelgebied ‘lijnen op de weg’ ten noordwesten van Oudleusen is een Jonge Heide 
ontginningslandschap en ten zuidwesten van Oudleusen is een essenlandschap. De weg is hier zo recht 
mogelijk uitgevoerd met een dwarsprofiel met brede bermen en onbeplant. Aan weerszijden van de N340 
lopen parallelwegen en sloten. 
Ten noordwesten van Oudleusen de (haakse) ontginningslijnen van het Jonge heideontginning versterken 
door beplanting. Om de structuur van het essenlandschap (ten zuidwesten van Oudleusen) te versterken 
wordt voorgesteld de esranden te beplanten met houtsingels en aanleg van houtwallen. 
 
Pag 75 
De situering van de noordelijke afrit resulteert in een restruimte bij het dorp. Dit gebied kan goed ingericht 
worden als dorpsbosje met publieke functie (open ruimte of voorziening). De noordelijke afrit wordt beplant 
onderaan de taluds om deze af te schermen van de omgeving. 
Ik kan me niet geheel vinden in de Invulling met bosje. Bij voorkeur meer inpassen in landschap door 
parkachtige invulling open-dicht (openheid landschap is kenmerkend). 
 
Pag 77 
Het gebied tussen de parallelweg 
in het dorp en de N 340 wordt ingericht met een beplante 
grondwal. De grondwal dient tevens als geluidswering en is 
asymmetrisch vormgegeven: de steile kant weert het geluid 
van de weg, terwijl de flauwe kant een mooie afronding van 
het dorp vormt. Door onderbreking op een aantal punten 
blijft zicht op het landschap mogelijk. 
De grondwal met beplanting zorgt ervoor dat de bewoners aan de zuidkant van de Hessenweg 
afgesloten/geïsoleerd worden van het dorp Oudleusen. 


 


 
  


Water – voorontwerp PIP 
 
Blz. 83. De Vechtdijken van Zwolle tot Ommen vormen een primaire waterkering met een 
beschermingsniveau van 1:1.250. In de tekst wordt gesteld dat dit betekent dat de kering zodanig moet zijn 
ontworpen dat deze slechts één maal in 1.250 jaar overstroomt. 
Voorstel: controleer of dit klopt. Een norm van 1:1250 betekent volgens ons dat de waterkering een 
waterstand die eens per 1250 jaar voorkomt moet kunnen keren. Dat betekent dat de waterkering in die 
situatie juist (net) niet overloopt !  
  
 
Eveneens op pagina 83 staat dat het waterschap Groot Salland heeft dit deel van de Vechtdijk afgekeurd, 
omdat het niet voldoet aan het beschermingsniveau 1:1.250 en daarom in de toekomst onvoldoende 
bescherming biedt tegen hoge waterstanden in de Vecht.  
Voorstel: verduidelijk welk deel wordt bedoeld. De afkeuring door het Waterschap geldt namelijk niet voor 
het volledige tracé Zwolle-Ommen. 


 


 







 


 


 
  


 


   


  


 


 


Geluid, Luchtkwaliteit en Bodem – voorontwerp PIP 
 
Geluid 
 


• pagina 20, bijlage 3, tabel 3.5 niet correct en niet volledig. Als voorbeeld: de woningen Op ’t Holt 2 
en 3 zijn géén recreatiewoningen. De wel als recreatiewoningen bestempelde gelegen aan de 
Rosengaardeweg komen niet in deze tabel voor.  


• pagina 32, bijlage 3, blijkbaar is het noodzakelijk een deel van de Koesteeg te voorzien van een 
dunne deklaag (wegtype B). Draagt de provincie Overijssel de kosten hiervoor?  


• Cumulatieve geluidsbelasting op woningen t.g.v. spoorlawaai. In het rapport wordt uitgegaan van 
het software programma ASWIN 2008. Het rapport geeft niet weer of hier de op de toekomst 
gebaseerde systematiek van + 1,5 dB is gehanteerd. 


• Het onderliggende wegennet is in het onderzoek betrokken. Het is niet duidelijk in hoeverre het 
gemeentelijk milieumodel (geluid-lucht) hierbij is betrokken. De aanpassing van de N340 heeft ook 
gevolgen voor het gemeentelijk milieumodel. De vraag is wie draagt zorg voor de wijziging van het 
model en de hieraan verbonden kosten? Door wijziging van de N340 en het omliggende wegennet 
dienen de kosten voor aanpassing van het gemeentelijk milieumodel in redelijkheid ten laste te 
komen voor de wegbeheerder van de N340. 


• Na vaststelling PIP N340/N48 wordt nog aanvullend onderzoek uitgevoerd naar de binnenwaarde 
van de betreffende woningen (pagina 11, bijlage 3). Wij willen de bevindingen/rapportage van dit 
onderzoek in de toekomst graag ontvangen. 


• Tevens is geconstateerd dat ook tabel 3.3 (pagina 19) niet correct is. Als voorbeeld zouden een 
aantal woningen binnen het grondgebied van Zwolle geen B-lijst maar A-lijst woningen zijn. 


• Bijlage IV, N340 aanleg, daar ontbreken de woningen Hessenweg 3A en Hessenweg 23A in de 
lijst. Hierdoor is het onbekend of deze woningen ook op de knelpuntenlijst behoren en of voor deze 
woningen ook een hogere grenswaarde aangevraagd dient te worden (pagina 36, tabel 6.1). 


 
Al met al zijn deze bevindingen niet limitatief. Wij behouden derhalve ons recht om in het verloop van deze 
procedure met aanvullingen te komen. 
 
Luchtkwaliteit 
 
De onderbouwing van het gestelde onder paragraaf 4.5.2 ontbreekt. 
Conclusies zijn getrokken echter het is niet duidelijk op welke wijze en hoe tot deze bevindingen zijn 
gekomen.  
De gemeente Dalfsen (maar ook de gemeente Ommen) beschikt over een gemeentelijk milieumodel 
waarbij inzicht is verkregen in de luchtverontreiniging als gevolg van het wegverkeer. Middels een dergelijk 
milieumodel is het mogelijk helder en duidelijk inzicht te krijgen in de effecten die wijzigingen in 
wegverharding, verkeerssnelheden, verkeersintensiteiten en dergelijke hebben op de luchtkwaliteit. 
 
Tevens constateren wij dat geen onderzoek is uitgevoerd naar PM2,5. 
 
Bodem 
 
Toelichting hoofdstuk 4.6 Bodem: 
In paragraaf 4.6.2 wordt gesproken over het aanbrengen van teelaarde op de bermpassages in 
grondwaterbeschermingsgebieden. Ook hiervoor geldt dat hiervoor de regels van de dan geldende 
Bodembeheernota van de gemeente dient te worden gevolgd. Net als de bodemkwaliteitskaart wordt ook 
de bodembeheernota van de gemeente Dalfsen in 2011 geactualiseerd/gewijzigd. 
 







 


 


 
  


 


   


  


 


 


Bijlage 4 Aanvullend historisch bodemonderzoek: 
Ook hierin wordt gesproken over de bodemkwaliteitskaarten van de gemeenten. Echter de hierin gestelde 
informatie over de nieuwe ontwikkelingen omtrent samenwerking tussen Zwolle, Dalfsen en Ommen zijn 
niet correct. In 2011 zal er naar alle waarschijnlijkheid reeds een gezamenlijke bodemkwaliteitskaart zijn 
voor de gemeenten Ommen en Dalfsen. Maar ook de gemeente Zwolle dient straks voor 1-7-2013 hun 
bodemkwaliteitskaart te hebben geactualiseerd op grond van het nieuwe stoffenpakket, waarbij ze dan 
naar alle waarschijnlijkheid zullen aansluiten bij de reeds bestaande regionale bodemkwaliteitskaart. 
Aangezien de uitvoering pas in 2015 staat gepland, dienen dan de regels te worden gevolgd opgenomen in 
de dan geldende regionale bodembeheernota en bodemkwaliteitskaart. 
 
Tevens is het onterecht het volgende te stellen in bijlage 4: 
“Voor het verplaatsen van licht verontreinigde grond binnen een grondwaterbeschermingsgebied kan in 
bijzondere gevallen een ontheffing verleend worden. De gemeente Dalfsen verleent deze ontheffing.” 
Dit is niet correct en dient te worden aangepast. 
 
 
Als een (agrarisch) bedrijf wordt doorsneden, houdt dit dan in dat alleen de (bedrijfs)woning verdwijnt of het 
gehele bedrijf? 
Indien het bedrijf dient te verdwijnen is dit uiteraard een aardig financieel verhaal. Daarnaast het volgende: 
bij bedrijfsbeëindigingen kan in de milieuvergunningen opgenomen zijn dat met een eindsituatieonderzoek 
de bodemgesteldheid weer dient te worden aangetoond. Gaat de provincie Overijssel deze kosten en dit 
onderzoek ook voor zijn rekening nemen? 
 
Voor de omleiding van de N36/N34 bij Ommen is gebruik gemaakt van GBT’s. Nergens in de stukken 
wordt gerept over deze vorm van bodemtoepassing. Aangezien over het gehele traject van de N340 
meerdere locaties zijn waar verhogingen worden aangebracht, rijst hier de vraag of de provincie Overijssel 
gemakshalve toch middels GBT’s gaat werken. In dat geval wensen wij geen herhaling van de 
gebeurtenissen zoals deze in 2010 hebben voorgedaan bij de omleiding van de N36/N34. Derhalve dient 
bij het gehele bodemtoepassingstraject (grondbalans) de gemeente Dalfsen nauw te worden betrokken. 
 
 
Algemeen 
 
Al met al zijn deze bevindingen niet limitatief. Wij behouden derhalve ons recht om in het verloop van deze 
procedure met aanvullingen te komen. 
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Rita Wevers


Van: Nancy IJnema
Verzonden: woensdag 26 januari 2011 11:58
Aan: Rita Wevers
Onderwerp: FW: Digitale stukken N340


bijlagen voor de N340. 


 


Met vriendelijke groet, 


Nancy IJnema 
Griffier gemeente Dalfsen 
 
Gemeente Dalfsen 
 
T (0529) 48 82 30 
F (0529) 48 82 22 
E n.ijnema@dalfsen.nl 
I www.dalfsen.nl 


 


Van: Leonie van Dam  


Verzonden: woensdag 26 januari 2011 11:27 


Aan: Mailgroep Griffie 
CC: Irene van Oenen 


Onderwerp: Digitale stukken N340 


 


De stukken van het voorontwerp provinciaal inpassingplan N340 kunnen digitaal ingezien worden via : 


 


http://www.ruimtelijkeplannen.nl/web-roo/?planidn=NL.IMRO.9923.PIPN340-vo01  


 


Het voorontwerp met bijlagen is ook als pdf te downloaden via www.overijssel.nl/n340  


 


 


De gemeenteraad weet hoe men voor bestemmingsplannen met ruimtelijkeplannen.nl moet werken als het goed is. 


Het doorzenden van deze  link lijkt daarom voldoende.  


 


met vriendelijke groet, 


 


Leonie van Dam 


beleidsmedewerker ruimtelijke ordening 


Gemeente Dalfsen 


 


T: 0529-488234 


E: l.vandam@dalfsen.nl 


 





